



المفوضية العليا المستقلة للانتخابات
كوميونسيون بالي سوريه شوي هه لماردنه كان
The Independent High Electoral Commission

إعلان

التاريخ: ٢٥ / ١ / ٢٠١٨
مناقصة رقم: 3/I/P/2018
إعلان للمرة الأولى
مناقصة عامة دولية

تدعو المفوضية العليا المستقلة للانتخابات كافة الشركات الدولية المتخصصة والمؤهلة الراغبة بالاشتراك في مناقصة تصنيع وتجهيز وطباعة وتعبئة ورزم ونقل ورقة الاقتراع وفقاً لنظام البيوع الدولية DDP، كجزء من مستلزمات تنفيذ انتخابات مجالس المحافظات ومجلس النواب ٢٠١٨ وحسب المواصفات الفنية الواردة في وثائق المناقصة .

١. اسم المناقصة:- تصنيع وتجهيز وطباعة وتعبئة ورزم ونقل ورقة الاقتراع وفقاً لنظام البيوع الدولية DDP .
٢. رقم المناقصة ونوعها:- 3/I/P/2018 مناقصة عامة دولية .
٣. مدة الاعلان : (٢٥) يوم تبدأ من تاريخ ٢٥ / ١ / ٢٠١٨ ولغاية ٢٠ / ٢ / ٢٠١٨ .
٤. مبلغ شراء وثائق المناقصة:- يكون مبلغ شراء وثائق المناقصة هو (٧٥٠٠٠٠) سيعمانية وخمسون ألف دينار عراقي او ما يعادلها بالدولار بمبلغ (٦٥٠) \$ ستمانية وخمسون دولار امريكي غير قابل للرد.
٥. الكلفة التخمينية :- (٢٨,٨٥٤,١٢٨.١٨ \$) فقط ثمانية وعشرون مليوناً وثمانمائة وأربعة وخمسون الف ومائة وثمانية وعشرون دولار امريكي وثمانية عشر سنت لا غير.
٦. التأمينات الأولية:- على من يرغب بالمشاركة في المناقصة تقديم التأمينات الأولية والبالغة (٣٪) من مبلغ الكلفة التخمينية والتي تمثل (٨٦٥,٦٢٤ \$) فقط ثمانمائة وخمسة وستون الف وستمائة وأربعة وعشرون دولار امريكي لاغير على شكل خطاب ضمان او صك مصدق اوسفحة نافذ لمدة ٢٠٠ يوم من تاريخ غلق المناقصة.
٧. فترة نفاذية العطاءات:(١٨٠) مائة وثمانون يوم تبدأ من تاريخ فتح العطاءات .
٨. مكان بيع وثائق المناقصة : يمكن الحصول على وثائق المناقصة من (قسم المناقصات والعقود / مقرر لجنة فتح العطاءات)
٩. موعد غلق المناقصة :- يجب ان تقدم العطاءات من الشركات الراغبة في المشاركة بظرف مغلق ومختوم في الساعة (الواحدة) ب.ظ من يوم الاحد الموافق ٢٠ / ٢ / ٢٠١٨ بتوقيت بغداد ولن يتم استلام العطاءات الواردة بعد الموعد المذكور .
١٠. تسلم العطاءات على العنوان التالي : (المفوضية العليا المستقلة للانتخابات، بغداد-كراة مريم - المنطقة الدولية - مجاور مبنى الامانة العامة لمجلس الوزراء - مقرر لجنة فتح العطاءات - قسم المناقصات والعقود-الطابق الاول).

البريد الالكتروني :- tender.depihec@gmail.com
موبايل : هـ ٩٦٤٧٧١٢٣٤٥٦٦٩ +

١١. موعد ومكان فتح العطاءات : ستقوم لجنة فتح العطاءات بفتح العطاءات بصورة علنية وبحضور الراغبين من ممثلي الشركات المشتركة في المناقصة في تمام الساعة (الواحدة) ب.ظ من يوم الاحد الموافق ٢٠ / ٢ / ٢٠١٨ بتوقيت بغداد في مقر المفوضية العليا المستقلة للانتخابات /قاعة الاجتماعات في الطابق الاول.

شروط عامة :

١. يسلم العطاء عن طريق المخول الرسمي للشركة (يجب اعلام المفوضية قبل يوم واحد على الأقل من تاريخ الغلق لتسليم العطاء او لحضور مراسيم فتح العطاء باسم المخول الرسمي من اجل الحصول على التحويل اللازم لدخولهم مبنى المفوضية على العنوان المدرج ادناه).
٢. لايجوز ارسال العطاءات عن طريق البريد الالكتروني او الفاكس او عن طريق الانترنت وسيتم رفض أي عطاء يتم ارساله بهذه الطرق.
٣. تقوم لجنة تحليل وتقييم العطاءات بجلسة مغلقة بالتوصية بإحالة المناقصة للمجهز المستجيب لشروط المناقصة وفقاً لقواعد المناقصات والعقود العراقية وسيتم ابلاغ المجهز بالنتائج بعد المصادقة على الاحالة .
٤. المفوضية غير ملزمة بقبول أو طأ العطاءات استناداً إلى تعليمات تنفيذ العقود العامة رقم (٢) لسنة (٢٠١٤) المعدلة .
٥. ثمن وثائق المناقصة غير قابل للرد.
٦. يتحمل من ترسو عليه المناقصة اجور النشر والاعلان.
٧. لا يجوز قبول العروض المجزئة للسلع والخدمات المطلوبة من الشركات المقدمة.
٨. في حالة مصادفة يوم الغلق عطلة رسمية يكون يوم الغلق في اليوم الذي يليه.
٩. لمزيد من المعلومات زيارة الموقع الرسمي للمفوضية (www.ihec.iq)

د. رياض البدران
رئيس الادارة الانتخابية

عنوان قسم المناقصات والعقود : المفوضية العليا المستقلة للانتخابات , المنطقة الدولية مقابل الامانة العامة لمجلس الوزراء , بغداد - جمهورية العراق
البريد الالكتروني :- tender.depihec@gmail.com
موقع المفوضية الالكتروني : www.ihec.iq
موبايل : هـ ٩٦٤٧٧١٢٣٤٥٦٦٩ +

Date: 25 /1/2018
Tender No:-3/I/P/2018
Announcement For The First Time
(International Public Tender)

The Independent High Electoral Commission\ Republic of Iraq (IHEC) invites all international qualified and specialized companies which are interested to participate in the tender of Manufacturing , Supplying, Printing, Batching, Packing and transporting Ballot Papers according to the International Sales Terms DDP as part of implementing the Elections of Governorates Councils and parliament election 2018 according to the mentioned technical specifications in the tender document:-

- 1.Tender Name:- Manufacturing , Supplying, Printing, Batching, Packing and transporting Ballot Papers according to the International Sales Terms DDP .
- 2.Type and number of the Tender: 3/I/P/2018 International public tender .
- 3.Announcement Period :- (25) days start from the date 25/1/2018 until 18/2/2018 .
- 4.The amount of purchasing the tender documents: the purchasing amount shall be (750000) seven hundred and fifty thousand Iraqi dinars only (Non Refundable) or its equivalent in US dollars (650)\$ Six Hundred and Fifty USD only .
- 5.The Estimated Cost: (\$28,854,128.18) Twenty Eight million and Eight hundred fifty four thousand and One hundred twenty eight US Dollar and eighteen cent only .
- 6.Bid bond: The participant whom they want to participate in tender shall submit a bid bond with an amount of (3%) of the amount of the estimated cost which represent(865,624\$) Eight hundred sixty five thousands and Six hundred twenty four (USD) Only In the form of Guarantee Bond or Certified Check or Bill of Exchange valid for a period of (200) days from the date of closing tender.
- 7.Validity Period of the bid: (180) One Hundred and Eighty days, starts from the date of opening bid.
- 8.The place of selling tender document: - you can get tender documents from Tenders and Contracts Dep. / Rapporteur of opening bids committee.
- 9.Closing date of the tender: - All the bids shall be submitted by the companies wishing to participate in a sealed and closed envelope at (1.00) p.m. on Sunday 18/2/2018 Baghdad time, any bids shall not be accepted and received after the mentioned date and time.
- 10.Receipt of bids shall be at the following address: - IHEC/ (Baghdad\ Karadeh Mariam\ International Zone\ Independent High Electoral Commission (National Office)\ next to the building of General Secretariat for the Council of Ministers ,Tenders and Contracts Dep. -first floor / Rapporteur of opening bids committee.
Email: tender.depihec@gmail.com
Mobile No: +964-7712345669
11. The Place and Date of Opening Bids:- The IHEC Bids Opening Committee will open all the bids publicly and in the presence of bidders or their authorized representative who wants to attend at 1:00 PM - Sunday 18/2/2018, Baghdad Time, IHEC Headquarter/ meeting hall in the first floor .

General condition:-

- 1/ The bids shall be submitted through authorized official representative of the company (He/ She should inform IHEC at least one day before the closing date to submit the bid or to attend the bids opening committee conference on behalf of the authorized representative to obtain the necessary authorization for them to enter IHEC building on the address listed below.
- 2/ Bids shall not be send via MAIL or FAX or through internet Any bids submitted via email, fax or internet will be rejected.
- 3/ The Analysis and Evaluation Committee will hold a closed session in order to award the tender to the company that is corresponding to the tender conditions according to the rules of Iraqi tender & contract and the bidder shall be informed with the results after approval on awarding.
- 4/ IHEC is not obliged to accept the lowest bids according to the amended instructions of the implementation of general contracts No.2 for 2014
- 5/ The purchasing price of the tender documents is not refundable.
- 6/ The bidder shall bear the fees of publishing & announcement if the tender awarded to him.
- 7/ Partial bids are not permitted for the goods and requested services by the submitted companies.
- 8/ In case that closing date of tender is an official holiday, then the next day will be the day of closing the tender. '
- 9/ For more Information, please visit IHEC official website (WWW.ihec.iq)

Dr. Ryadh Albadran
Chairperson of the electoral office

Tender & Contract Dep.(IHEC /International Zone -in front of the general secretariat of the ministries council . Baghdad /Iraq
E-mail :- tender.depihec@gmail.com
Ihec website :- www.ihec.iq Mob. +964771234566[Type text